
Dagsorden og referat Seniorsektionen

Dato: 24. april 2023

Tid: 13 – 15

Sted: Lille mødelokale 2. sal, Skansevej 90B, Nørresundby

Indkaldte: Erik, Ole, Lis, Rita, Mona, Finn, Anne-Marie, Peter og Pia. Helle 
deltog under 3,5 og 7.

Afbud:

 

Tillykke til jer som blev genvalgt og tillykke og velkommen til Arne Finn som nyvalgt medlem af 
seniorsektionen.

Mødet er i det lille mødelokale på 2 sal, Ole er praktisk ansvarlig.

Vi starter mødet med faglig sekretær Charlotte Enevoldsen, som vil fremlægge seniorprojektet, som 
er indgået mellem Aalborg Kommune og SL Nordjylland.

Der vil være mulighed for at få sat punkter på dagsorden ved mødets start.

Der er afsat 1 time max 5 kvarter.

Glæder mig til at se jer.

De bedste hilsner
Pia Grabe

Ref.: HEM
Dok.nr.: 6910535
Sag.nr.: 2022-SL211NJ-23197

11-04-2023
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Dagsorden og Referat:

1. Konstituering af bestyrelsen

 Valg af næstformand
 Valg af referent

Beslutning:
Mona Ladegaard blev genvalgt som næstformand.

Anne Marie Frederiksen blev genvalg som referent.

2. Evaluering af Generalforsamling den 7. februar 2023

Behandles på næste møde.

3. Nyt fra kredskontoret v/Peter

SLC og kredsene skal i gang med OK-24, og efter sommer afholdes en 2-dags 
TR-møde, hvor der blandt andet skal drøftes forslag fra medlemmerne. 
Kongresprojektet ”Faglighed forandrer liv” er ved at komme i gang i 
samarbejde med Bornholm. Inden for alle velfærdsområder er der fokus på 
rekruttering og fastholdelse, og fra arbejdsgiverne er der mere lydhørhed. 
Der laves en del senioraftaler – ikke kun indenfor Rammeaftalen.
Vedr. P-pladser forbeholdt gangbesværede og handicappede tages der 
kontakt til udlejer, om de to pladser foran kan friholdes til parkering. Det vil 
ikke fremgå med handicapskilt, men kan etableres på en anden måde. 

4. Færdiggørelse af aktiviteterne til 23. maj, 15, juni og 13. 
september

Bilag; Regnskab 2022 og budget 2023

Behandles på næste møde.

5. Gennemgang af nyt arrangementsskema

Bilag; Skema

Behandling:
Skema blev drøftet sammen med Helle Møll, og vær opmærksom på, at der 
er indføjet rubrik til tekst til Facebook. Helle gør fortæller desuden, at vi skal 
være meget OBS på brug af billeder. Hvis vi bruger billede fra virksomhed 
eller andet, skal der indhentes tilladelse.
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6. Den politiske situation – storkonflikt? Alle

Behandling:
Afstemningsresultat er kommer, og der bliver ikke storkonflikt.

7. Opreklamering af sektionens aktiviteter ift. Faglige 
Seniorer

Bilag; Notat fra Pia

Behandling:
Bestyrelsen drøftede Pias notat, hvor ønske om direkte link fra kredsens 
hjemmeside til konkrete aktiviteter i Faglige Seniorer, f.eks. 
repræsentantskabsmøder præsenteres. Der er link til Faglige Seniorers 
hjemmeside, og man skal så her finde aktiviteter. Bestyrelsen har ønske om, 
at der bliver mere synlighed i arrangementer for seniorer i SL, og det direkte 
link kunne måske være med til skabe denne synlighed og gøre det lettere for 
seniorerne at manøvre rundt i den digitale verden. Beslutning efter grundig 
drøftelse blev, at der ikke ændres på proceduren nu, men der arbejdes 
videre med problematikken, – evt. også i Hovedbestyrelse i FS. Der blev givet 
en accept af, at sektion 1, 2 og 3 kunne få sat link på SL’s hjemmeside vedr. 
Repræsentantskabsmøderne i 2024, hvis vi ønsker det. Der foretages en 
oprydning i gamle referater og arrangementer i kredsen.

8. Evt.

Næste bestyrelsesmøde er den 12. maj kl. 10 – 12

Mona er ansvarlig for det praktiske.

Punkter til dagsorden foruden dem, som er nævnt i referatet:

 Repræsentantskabsmøder i FS
 Seniortræf den 21. – 23. august 2023
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Faglig sekretær Charlotte Enevoldsen:

Fremlagde fokuspunkter fra undersøgelse om fastholdelse i ”Job og Velfærd” i Aalborg Kommune inden for 
SL’s og FOA’s område. Her viste det sig blandt andet, at over 80% ikke har haft Seniorsamtale, som er 
beskrevet i rammeaftalen. Der er afsat få midler i år og lidt flere til næste år til seniorarbejde.

Det blev også drøftet med Aalborg kommune, at der kan iværksættes initiativer for nyuddannede i form af 
introforløb og mentorer, som en del af fastholdelse af medarbejderne.

Charlotte sender undersøgelserne og aftalen til Pia, og det var en interessant drøftelse i bestyrelsen og 
spørgsmål, om vi kan bidrage med noget.

Dirigent/er: Pia

Referent: Anne Marie

Praktisk 
ansvarlige:

Ole

Bilag til mødet:
Regnskab 2022 og Budget 2023

Arrangementsskema

Notat fra Pia
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